

訃告——敬悼中大前校長及聯合書院桂冠學人高錕教授

Obituary – In Memory of Professor Sir Charles K Kao, former Vice-Chancellor of CUHK and Distinguished Laureate of United College

香港中文大學第三任校長、中大工程學榮譽講座教授及榮譽博士、諾貝爾物理學獎得主、聯合書院桂冠學人高錕教授 GBM, KBE，於 2018 年 9 月 23 日離世，享年八十四歲。中大對高教授離世深感哀痛，並向高教授的家人致以深切慰問。

高錕教授為出類拔萃的學者，於 1966 年首度提出光導纖維在通訊上應用的基本原理，促成互聯網的出現。高教授未有為此申請專利，而是將技術開放，造福世界。高教授於 2009 年獲頒諾貝爾物理學獎，為他贏得「光纖之父」的美譽。歷年來高教授所獲獎譽多如恒河沙數，並於 1996 年獲英國皇家工程學會頒授菲臘王子獎，以及於 2010 年獲封為爵士。他也在 1997 年獲選為英國皇家學會院士及在 2010 年獲香港特別行政區政府頒授大紫荊勳章，成就卓越。

高教授是高等教育界高瞻遠矚的領袖，1970 年出任中大電子學系（現稱電子工程學系）教授兼系主任，並為中大首位電子學講座教授。1985 年獲頒授榮譽理學博士銜，1987 年至 1996 年出任中大校長，在任九年間獨具遠見，積極籌建工程學院、教育學院及多間研究所，以及完成中大第四所成員書院 – 逸夫書院的成立。高教授任內也開設多個新的本科及研究院課程，帶領中大發展成為一所世界級研究型綜合大學。

高錕教授的科技成就改變人類通訊模式，其偉大貢獻至今仍為世人所稱頌。他出任中大校長期間，致力追求卓越，領導中大穩步發展，建樹良多。今哲人雖萎，其貢獻永留青史。

Professor Sir Charles Kao, GBM, KBE, the third Vice-Chancellor, Honorary Professor of Engineering, and Doctor of Science, *honoris causa*, of The Chinese University of Hong Kong (CUHK), Nobel Laureate in Physics, passed away on 23 September 2018, at the age of 84. CUHK is profoundly saddened and conveys its deepest condolences to his family.

As the pioneer of the application of fibre optics in the area of communications technologies, Professor Kao is recognized worldwide as the 'Father of Fibre Optics'. In 1966, he developed the principles of fibre optics which later turned out to have epoch-making impact and eventually ushered in the age of the internet. He was awarded the 2009 Nobel Prize in Physics for his accomplishment in the development of fibre optic technologies that changed the world. He was also awarded The Prince Philip Medal by the Royal Academy of Engineering in 1996 in recognition of his scientific achievements, and was knighted in 2010.

Professor Kao was a visionary leader in higher education. He joined CUHK in 1970 as Reader and the founding Chair of the Department of Electronics (later renamed the Department of Electronic Engineering), and was appointed as its first Professor of Electronics. He was conferred the degree of Doctor of Science, *honoris causa*, by CUHK in 1985. He was Vice-Chancellor of CUHK from 1987-1996. During his term as Vice-Chancellor, Professor Kao's visionary insight resulted in the establishment of the Faculty of Education and a number of research institutes, laying a firm academic infrastructure for CUHK to develop into a world-class comprehensive research-driven institution of higher learning. He brought to completion the establishment of the University's fourth Constituent College, Shaw College. Upon his retirement, Professor Kao was appointed Honorary Professor of Engineering.

Professor Kao's scientific and technological contributions continue to be praised by the world for the lasting changes they have brought to communication for humankind, for bringing human beings closer together, and for significant changes to society, all of which are part of Professor Kao's legacy to the world.

中大將於校內設置弔唁區，供各界人士悼念高教授，詳情如下：

A place for condolence will be set up on the CUHK campus for the public to sign in and record their messages of condolences and pay their last respect to Professor Kao. The details are as follow:



日期 Date	由 2018 年 9 月 24 日至 2018 年 10 月 24 日	From 24 September 2018 to 24 October 2018
時間 Time	星期一至五 上午 9 時至晚上 8 時 星期六 上午 9 時至下午 6 時 星期日 下午 1 時至下午 6 時	Mondays to Fridays 9:00 am – 8:00 pm Saturdays 9:00 am – 6:00 pm Sundays: 1:00 pm – 6:00 pm
地點 Venue	沙田香港中文大學本部大學展覽廳（位於大學圖書館正門出入口處） University Gallery, The Chinese University of Hong Kong, Shatin (located at the main entrance of the University Library)	
交通： Transportation:	港鐵大學站 A 出口外設有穿梭校巴往返中央階梯 A shuttle bus running between MTR University Station (outside Exit A) and the Central Steps	



書院院務委員會消息 News of the College Assembly of Fellows

在書院院務委員會於2018年9月28日舉行的第一百三十一次會議上，通過以下各項任命：

The College Assembly of Fellows, at its 131st Meeting held on 28 September 2018, endorsed the following appointments:

書院院務委員會屬下各委員會職務

Appointments for Committees under the College Assembly of Fellows

委員會 Committee	職位 Post	姓名 Name	任期 Term
膳堂管理委員會 Canteen Management Committee	委員 Member	黃熾森教授 Professor Joseph C S Wong	1/3/2019 – 28/2/2022
書院出版委員會 College Publications Committee	委員 Member	梁德華博士 Dr Leung Tak-wah	1/1/2019 – 31/12/2021
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	陳宗誠教授 Professor Johnson C S Chan	28/9/2018 – 27/9/2021
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	張雙慶教授 Professor Chang Song-hing	1/3/2019 – 28/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	張羽伸博士 Dr Cheung Yu-san	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	周陳文琬女士 Mrs Grace M Y Chow Chan	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	葉兆波博士 Dr Paul S P Ip	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	羅勝強教授 Professor Kenneth S K Law	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	梁晶博士 Dr Liong Ching	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	蘇伯祥先生 Mr Roger P C So	24/2/2019 – 23/2/2022
校友事務及發展委員會 Committee on Alumni Affairs and Development	委員 Member	黃至生教授 Professor Martin C S Wong	24/2/2019 – 23/2/2022
學生事務及發展委員會 Committee on Student Affairs and Development	主席 Chairman	王香生教授 Professor Stephen H S Wong	1/1/2019 – 31/12/2021
學生事務及發展委員會 Committee on Student Affairs and Development	委員 Member	賴漢榮博士 Dr John H W Lai	1/1/2019 – 31/12/2021
學生事務及發展委員會 Committee on Student Affairs and Development	委員 Member	鄧思穎教授 Professor Tang Sze-wing	1/1/2019 – 31/12/2021
學生事務及發展委員會 Committee on Student Affairs and Development	委員 Member	鄧偉光教授 Professor Tang Wai-kwong	1/2/2019 – 31/1/2022
校內工讀計劃委員會 Committee on Student Campus Work Scheme	委員 Member	蔡宗衡教授 Professor Jonathan C H Choi	1/1/2019 – 31/12/2021
紀律委員會 Disciplinary Committee	委員 Member	區玉輝教授 Professor Kevin Y F Au	16/1/2019 – 15/1/2022
紀律委員會 Disciplinary Committee	委員 Member	黃聿教授 Professor Huang Yu	1/1/2019 – 31/12/2021
紀律委員會 Disciplinary Committee	委員 Member	鄒軍教授 Professor Zou Jun	1/1/2019 – 31/12/2021
到訪傑出學人委員會 Distinguished Visiting Scholar Committee	委員 Member	陳毅恆教授 Professor Chan Ngai-hang	26/2/2019 – 25/2/2022
到訪傑出學人委員會 Distinguished Visiting Scholar Committee	委員 Member	趙宇紅教授 Professor Zhao Yuhong	26/2/2019 – 25/2/2022
獎學金及學生資助委員會 Scholarships and Student Finance Committee	委員 Member	韓錦倫教授 Professor Ellis K L Hon	25/1/2019 – 24/1/2022
獎學金及學生資助委員會 Scholarships and Student Finance Committee	委員 Member	蒙美玲教授 Professor Helen M L Meng	1/1/2019 – 31/12/2021
獎學金及學生資助委員會 Scholarships and Student Finance Committee	委員 Member	王香生教授 Professor Stephen H S Wong	1/3/2019 – 28/2/2022
獎學金及學生資助委員會 Scholarships and Student Finance Committee	委員 Member	趙宇紅教授 Professor Zhao Yuhong	26/2/2019 – 25/2/2022
思源文娛中心會所管理委員會 Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee	委員 Member	薛慧萍教授 Professor Cindy H P Sit	1/3/2019 – 28/2/2022
教職員宿舍管理委員會 Staff Housing Committee	委員 Member	關海山教授 Professor Kwa Hoi-shan	1/1/2019 – 31/12/2021
學生交換計劃委員會 Student Exchange Programme Committee	委員 Member	鄧麗暉教授 Professor Eunice L Y Tang	16/1/2019 – 15/1/2022

資深書院導師委任
Appointments of Senior College Tutors

姓名 Name	任期 Term
高黃美芸女士 Mrs Gwen M W Kao	28/9/2018 – 27/9/2020
潘克廉先生 Mr Joachim H L Poon	1/2/2019 – 31/1/2021

2018-2019 年度院系聯絡人
College Coordinators 2018/2019

院系 Department/School/Programme	聯絡人 Coordinator
文學院 Faculty of Arts	
英文系 English	李 鷗教授 Professor Li Ou
歷史系 History	卜永堅教授 Professor Puk Wing-kin
理學院 Faculty of Science	
數學系 Mathematics	于 勇教授 Professor Yu Yong
物理系 Physics	劉仁保教授 Professor Liu Renbao

書院六十二周年院慶典禮及慶祝活動
The College 62nd Anniversary Ceremony and Celebration Activities

書院六十二周年院慶典禮訂於 2018 年 10 月 19 日（星期五）上午 11 時 30 分假大學邵逸夫堂舉行。書院校董會主席殷巧兒女士及香港賽馬會慈善及社區事務執行總監張亮先生將擔任主禮嘉賓。典禮後，書院隨即於聯合校園舉行院慶生日會及於張祝珊師生康樂大樓頂樓文怡閣舉行院慶聚餐。為慶祝書院院慶，書院學生會並籌備了一連串的慶祝活動，節目內容如下：

The Ceremony marking the 62nd Anniversary of United College will be held on Friday, 19 October 2018 at 11:30 am at the Sir Run Run Shaw Hall. Ms Lina H Y Yan, Chairman of the College Board of Trustees and Mr Leong Cheung, Executive Director, Charities and Community, The Hong Kong Jockey Club, will officiate at the Ceremony. Immediately after the Ceremony, there will be an Anniversary Birthday Party. The day's highlight will be the Anniversary Luncheon at the College Staff Common Room at 1:15 pm. The College Student Union will also organise a series of activities to celebrate the occasion as highlighted below:

10 月 12 日(星期五) 12 October 2018 (Friday)	3:45 pm	聯合校園 College Campus	院慶學生活動開幕禮 Opening Ceremony of the 62 nd Anniversary Student Activities
	4:15 pm		聯合起跑 UC Run
10 月 15 日(星期一) 15 October 2018 (Monday)	6:00 pm	聯合校園 College Campus	大笪地 Open Bazaar
10 月 18 日(星期四) 18 October 2018 (Thursday)	7:00 pm	張祝珊師生康樂大樓二樓學生休息室 Student Common Room, 2/F., College Cheung Chuk Shan Amenities Building	院慶舞會 票價: 學生@\$60 Anniversary Dance Party Ticket: Student @\$60
10 月 19 日(星期五) 19 October 2018 (Friday)	1:00 pm	聯合校園 College Campus	院慶生日會 Birthday Party
	7:30 pm		千人宴 學生券@\$130 / 嘉賓@\$180 Feast for a Thousand Student ticket @\$130 / Guest ticket @\$180

院慶為書院一年一度之盛事，歡迎各同仁踴躍出席各項活動。如對上述各項活動有任何查詢，請致電 3943 8655 與本院高級書院發展主任周鍾寶華女士聯絡或 6807 1294 與院慶籌委會主席邵峻東同學聯絡。

All members of the College are cordially invited to take part in the above celebration activities. For further information, please contact Mrs Jackie B W Chow, Senior College Development Officer at 3943 8655 or Mr Ryan T T Shiu, Chairman of the College Anniversary Activities Organising Committee at 6807 1294.

2017至2018年度書院畢業典禮 2017-2018 Graduation Ceremony

2017至2018年度書院畢業典禮訂於本年11月15日(星期四)中午12時正假大學邵逸夫堂舉行，書院並邀請了香港教育大學校長及公共政策講座教授張仁良教授，銅紫荊星章，太平紳士及書院校董會主席殷巧兒女士，榮譽勳章，太平紳士為書院畢業典禮之主禮嘉賓。當日的畢業活動程序如下：

The 2017-2018 Graduation Ceremony of the College will be held on Thursday, 15 November 2018 at 12:00 noon at the Sir Run Run Shaw Hall. Professor Stephen Y L Cheung, BBS, JP, President and Chair Professor of Public Policy, The Education University of Hong Kong and Ms Lina H Y Yan, MH, JP, Chairman of the College Board of Trustees will be the Officiating Speakers of the Ceremony. The schedule is as follows:

	活動 Activities	地點 Venue
10:00 am	第八十五屆大會(頒授學位典禮) The 85 th Congregation for the Conferment of Degrees	林蔭大道 University Mall
12:00 noon	書院畢業典禮 College Graduation Ceremony	邵逸夫堂 Sir Run Run Shaw Hall
2:30 pm	書院畢業生大合照暨植樹儀式 Group Photo Session for College graduates cum Tree Planting Ceremony	書院胡曾石梯 Grand Steps beside Tsang Shiu Tim Building, United College
2:45 pm	書院畢業茶聚 Tea Reception	文怡閣及聯合校園 College Staff Common Room and College Campus

如有查詢，請賜電 3943 8655 或 3943 7571 與周鍾寶華女士或黎巧琮女士聯絡。

For enquiries, please contact Mrs Jackie B W Chow at 3943 8655 or Ms Crystal H K Lai at 3943 7571.

本院成員於2018亞運大放異彩 College Members Shone in 2018 Asian Games

第十八屆亞洲運動會於2018年8月18日至9月2日舉行。本院學生及校友教練在各個領域大放異彩，奪得獎牌。詳細如下：

The 18th Asian Games was held from 18 August to 2 September 2018. College students and alumni coach shone in various sports events. Details are as follows:

本院同學 College Students	項目 Sports	類別 Event	獎牌 Medal
馬詠茹(酒店及旅遊管理學) Ma Wing-yu (HTMG)	場地單車 Cycling Track	女子團體衝刺賽 Women's Team Spirit	銀牌 Silver
蔡欣妍(地理與資源管理學/六) Choi Yan-yin (GRMD/6)	三項鐵人 Triathlon	混合接力賽 Mixed Team Competition	銅牌 Bronze

本院校友教練 College Alumni Coach	項目 Sports	類別 Event	獎牌 Medal
趙詠賢(00/體育運動科學) Rebecca W Y Chiu (00/SPED)	壁球 Squash	女子團體 Women Team	金牌 Gold

本院同仁謹致賀忱！

Our warmest congratulations to them!



▶ 蔡欣妍同學
Ms Choi Yan-yin



◀ 趙詠賢校友(中)及
女子壁球隊
Ms Rebecca W Y Chiu
(centre) and the women
squash team

洽蕙藝文2018-2019年度訪問藝術家活動——「藝術中與西」講座 Hop Wai Visiting Artist 2018-2019 – “Art East & West” Seminar

厚蒙洽蕙藝術及文化發展基金支持，聯合書院、崇基學院及伍宜孫書院於十月舉辦「藝術中與西」講座，詳情如下：

Sponsored by Hop Wai Arts and Cultural Development Fund, Chung Chi College, United College and Wu Yee Sun College will jointly hold “Art East & West” Seminar in October. The details are as follows.

講者 Speaker	著名旅美藝術家兼三院藝術顧問 利漢楨教授 Professor Lee Hon-ching, renowned artist based in the USA and Art Advisor to the three Colleges	香港藝術館館長（香港藝術） 鄧民亮博士 Dr Tang Man-leung Raymond, Art Curator (Hong Kong Art), Hong Kong Museum of Art
題目 Topic	八十後重溫藝壇前輩及瞻前新秀 <i>Looking Back and Ahead in the Eyes of an over-eighty-year-old Artist: The Past Art Masters and the Talented Newcomers</i>	回望香港現代藝術的興起 <i>A glimpse on the origins of modernist art in Hong Kong</i>
語言 Language	廣東話 Cantonese	
日期 / 時間 Date / Time	16/10/2018（星期二 Tuesday） 7:00 – 9:30 pm	
地點 Venue	崇基學院牟路思怡圖書館謝昭杰室 CK Tse Room, Chung Chi College Elisabeth Luce Moore Library	
備註 Remarks	講座歡迎中大同學、教職員及校友參加。 All CUHK students, staff members and alumni are welcome to attend the talk.	
報名 Registration	https://bit.ly/2MCxfe8	



香港中文大學
崇基學院 聯合書院 伍宜孫書院
洽蕙藝文計劃 2018年秋季活動

<藝術中與西> 講座

八十後重溫藝壇前輩及瞻前新秀
著名旅美藝術家兼三院藝術顧問 利漢楨教授 主講
及
回望香港現代藝術的興起
香港藝術館館長（香港藝術） 鄧民亮博士 主講

日期：2018年10月16日（星期二）
時間：晚上7時至9時30分
地點：崇基學院牟路思怡圖書館謝昭杰室
語言：廣東話

對象：中大同學、教職員與教職員家屬及校友
費用：全免

報名：<https://bit.ly/2MCxfe8>

查詢請聯絡聯合書院葉俊威先生（39431844/ derekyip@cuhk.edu.hk）或楊頌妍女士（39437455/ amyeyung@cuhk.edu.hk）。

For enquiries, please contact Mr Derek C W Yip (39431844/derekyip@cuhk.edu.hk) or Amy C Y Yeung (39437455/amyeyung@cuhk.edu.hk).

2018至2019年度新生開學典禮 Initiation Ceremony for Freshmen 2018-2019

本年度書院新生開學典禮已於2018年9月7日假邵逸夫堂舉行，當天近六十位嘉賓出席午宴及典禮。院長余濟美教授、副院長兼輔導長劉行榕教授及書院學生會會長何梓峯同學分別於開學禮向新生致辭，歡迎本屆新生加入書院的大家庭，鼓勵他們作好接受挑戰的準備，積極參與書院的活動，善用大學及書院提供的設施及機會，發揮個人潛能並在未來多關心和服務社會。

The 2018-2019 United College Initiation Ceremony for Freshmen was held on 7 September 2018 at the Sir Run Run Shaw Hall. Around 60 guests attended the ceremony and the luncheon at the Staff Common Room hosted by the College. At the ceremony, Professor Jimmy C M Yu, College Head; Professor Alaster H Y Lau, Associate College Head and Dean of Students; and Mr Ivan T F Ho, President of the College Student Union, delivered welcoming speeches to the freshmen. They welcomed all new students to join the College's big family and encouraged them to be prepared for challenges ahead. They also advised freshmen to actively participate in College's activities and make good use of the facilities and opportunities provided by the University and the College, in order to develop their potentials, care for and serve the society in the future.



▲ 院長余濟美教授致歡迎辭。
Welcome address by Professor Jimmy C M Yu,
College Head.



▲ 副院長兼輔導長劉行榕教授致辭。
Address by Professor Alaster H Y Lau,
Associate College Head and Dean of Students.



▲ 學生會會長何梓峯同學致辭。
Address by Mr Ivan T F Ho, President of the
College Student Union.

到訪傑出學人保祿·費羅教授 Distinguished Visiting Scholar Professor Paul Pharoah

2018 至 2019 年度的「到訪傑出學人」為英國劍橋大學公共衛生及基層醫療學系、腫瘤學系的癌症流行病學講座教授保祿·費羅，他將於 11 月 4 至 11 日到訪本院。是次訪問由聯合書院基金會贊助。費羅教授於 1986 年取得牛津大學醫學學位。他在 1996 年以高級臨床研究員身份加入劍橋大學，致力從事癌症遺傳基礎的研究，很快便晉升為教授，及後於 2012 年正式獲任癌症流行病學講座教授。一直以來，費羅教授都是英國、歐洲，乃至全世界多項重要癌症研究項目中舉足輕重的人物。只需看看他那琳瑯滿目的出版著作目錄，就足以反映費羅教授在相關研究工作上的巨大貢獻。當中非常多的文章都在著名學術期刊中發表，如《自然》、《Nature Series》、《科學》、《新英格蘭醫學期刊》、《美國醫學會系列期刊》、《Journal of the National Cancer Institute》等。他發表了五百多篇論文，評估學術著作數量和水平的 H 指數超過 100。費羅教授設計了一些現今臨床工作日常使用的重要工具。例如，透過網絡程式評估基因突變的機會率。他還在多個英國和國際的諮詢機構中服務，包括國家癌症研究所的 PDQ[®] 癌症遺傳諮詢委員會，該委員會就如何處理有家族性癌症的患者制定指引。

Professor Paul Pharoah, Professor of Cancer Epidemiology, Department of Public Health and Primary Care and Department of Oncology, University of Cambridge, United Kingdom, will visit United College from 4 to 11 November 2018 as the College's Distinguished Visiting Scholar in 2018-19. The visit of Professor Pharoah is sponsored by the United College Endowment Fund. Professor Pharoah obtained his medical degree from the University of Oxford in 1986. He started his research in the genetic basis of cancer at the University of Cambridge since 1996. He advanced through appointments from Senior Clinical Research Fellow to Reader in Cancer Epidemiology and then promoted to Chair Professor in 2012. He has been the key persons in numerous cancer study projects in UK, across Europe and around the World. His contribution is self-evident on reading this long list of publications. Majority of them appears in high tier journals, like Nature, Nature series, Science, New England Journal of Medicine, JAMA, JNCI, so on. He has published over 500 papers and his H-index is over 100. He also masterminded important tools that we now used in everyday clinical work. For example, the probability of having a gene mutation can be assessed by his web based program. Professor Pharoah also serves in various UK and international organizations and advisory bodies, such as the National Cancer Institute's PDQ[®] Cancer Genetics Advisory Board which sets guidelines on how to manage patients with familial cancers.

費羅教授於是次訪問期間，將主持兩個公開講座及一個夜話，講題及詳情如下：

During his visit to United College, Professor Pharoah will deliver two public lectures and host one night talk:

活動 Events	日期及時間 Date and Time	地點 Venue
講座 1: 為甚麼癌症會在一些家族中流行? Lecture 1: <i>Understanding why cancer tends to run in families?</i>	2018 年 11 月 6 日 (星期二) 下午 4 時 30 分 Tuesday, 6 November 2018; 4:30 pm	中大康本國際學術園地下劉佐德演講廳 Lau Chor Tak Lecture Theatre, Yasumoto International Academic Park, CUHK
夜話: 做或不做科學家?(只供大學學生參加) Night Talk: <i>To be or not to be a scientist?</i> (for students of CUHK only)	2018 年 11 月 7 日 (星期三) 下午 7 時 30 分 Wednesday, 7 November 2018; 7:30 pm	聯合書院鄭棟材樓地庫思源館 Si Yuan Amenities Centre, Lower Ground Floor, T C Cheng Building, United College
講座 2: 癌症基因測試——市民大眾準備好未? Lecture 2: <i>Are we ready for genetic testing in population?</i>	2018 年 11 月 8 日 (星期四) 下午 4 時 30 分 Thursday, 8 November 2018; 4:30 pm	中大康本國際學術園地下劉佐德演講廳 Lau Chor Tak Lecture Theatre, Yasumoto International Academic Park, CUHK

以上活動均以英語主講，歡迎各界人士出席。查詢請電 3943 7598 或 3943 7455 與本院學生輔導處林偉源先生或楊頌妍小姐聯絡。

All events will be conducted in English. For further information, please contact Mr George W Y Lam and Ms Amy C Y Yeung of the Dean of Students' Office at 3943 7598 or 3943 7455.



留座登記 Seat Reservation



夜話 Night Talk



講座 Lecture

署理院長任命 Appointment of Acting Head

院長余濟美教授於 2018 年 10 月 11 日至 14 日前往上海出席第十六屆太陽能光化學與光催化學術會議並擔任主講嘉賓，由副院長麥陳淑賢教授出任署理院長。

Professor Jimmy C M Yu, College Head, attended the 16th National Symposium on Solar Photochemistry and Photocatalysis in Shanghai from 11 to 14 October 2018. Professor Barley S Y Mak, Associate College Head was the Acting Head.